UNO

April 22" 2025

To Our Valued Customers:

Price Increase Notice

Millennium & Accessories Products
Effective: May 22" 2025

Due to the increase in manufacturing costs we are announcing a price increase on
select Millennium & Accessories products.
Effective May 22" 2025 the following increase will go into effect:

e Select items on the “Millennium” price page will increase between 5% - 10%

e Select items on the “Accessories” price page and Accessories portion of the
AquaBarrier price page will increase between 5% - 10%

All orders shipped after May 2242025 regardless of order date, will be invoiced at the
new pricing. Existing quotes will be honoured but extensions will not be granted.

Should you have any questions or require further clarification, please do not hesitate to
contact your local IKO representative.

We thank you for your continued support of IKO Products.

Sincerely,
IKO INDUSTRIES LTD.

e

David Schaffer
Director of Sales — Canada

87 ORENDA ROAD, BRAMPTON, ONTARIO L6W 1V7 TEL. (905) 457-5321 FAX: (905) 796-0074



UNO

22 avril 2025

Chers Clients:

Avis d’Augmentation de Prix

Produits Millennium & Produits Accessoires
Effectif ; 22 mai 2025

D0 a 'augmentation de nos frais de production nous vous annon¢ons une augmentation
sur certains de nos produits Millennium & Accessoires.
Effectif le 22 mai 2025, 'augmentation sera :

e Sur certains produits “ Millennium” une augmentation entre 5% et 10%

e Sur certains produits “ Accessoires” et une portion des Accessoires de la

gamme AquaBarrier auront une augmentation entre 5% et 10%

Toute commande expédiée apres le 22 mai 2025, peu importe la date de commande
recue, sera facturée au nouveau prix. Les prix des commandes existantes seront

honorées mais une extension ne peut étre garantie.

Si vous avez des questions ou désirer plus d’explication, svp n’hésitez pas a contacter
votre représentant IKO local.

Nous vous remercions de votre soutien continu aux produits IKO

Cordialement,
IKO INDUSTRIES LTD.

David Schaffer
Director of Sales — Canada

87 ORENDA ROAD, BRAMPTON, ONTARIO L6W 1V7 TEL. (905) 457-5321 FAX: (905) 796-0074



